
Pojoči avtobusi
na Ijubljanskih ulicah
Res je, da na vseh ravneh primanjkuje denarja, dajetudi ostanek

dohodka pri mestnem potniškem prometu na ničli, vendar nam v
Integralu obetajo novost, ki naj bi poleg zanimivosti omogočila tudi
kulturnejši prevoz po mestu. Pravkar se strokovnjaki Elrada in Avto-
montaže ukvarjajo z namestitvijo radijskih sprejemnikov v mestnih
avtobusih. Za zdaj to preizkušajo ria vzorčnem zelencu.

Tako bo Ljubljana prva v Jugoslaviji dobila avtobus z radijskim
sprejemnikom, kateremu se bodo kasneje pridružile tudi kasete, ki
bodo napovedovale postaje in obveščale potnike, kam je treba pre-
stopiti, če želijo v drug konec mesta. V Stockholmu in Miinchnu to
opravljajo vozniki po mikrofonu. v

Pri Integralu šo nam povedali, da jim zdaj vse teče po načrtih.
Denar bodo vzeli iz sklada za razširjeno reprodukcijo in postopoma-
opremljali avtobuse. Letošnje leto naj bi pripravili okrog 25 mestriih
vozil, v katerih bomo že lahko prisluhnili programu radia Glas Ljub-
Ijane. Le kaset letos še ne bo, ker je to dokaj zahtevna tehnična
naloga. Vse skupaj tudi poceni ni, saj stane oprema za en sam
avtobus kar pet starih milijonov.

»Na ta način bomo našim potnikom omogočili kulturnejši prevoz,
razen tega pa bomo prispevali k boljši obveščenosti občanov. Naj
dodam, da bo radio Glas Ljubljana prevzel tudi obvestiL, ki bodo
zadevala sam promet v Ljubljani. Pojasneval bo zamude, zastoje,
denimo na železniških prehodih, obvestila o okvarah in s tem razbre-
menil naše voznike, ki so na žalost pogosto tarča nevolje potnikov,«
je povedal Stane.Savič.direktor tozda mestni promet pri Integralu.

Ko bodo potniki pravilno obveščeni, da avtobus številka šest ni
zamudil zaradi tega, ker bi voznik predolgo stal ob kavici, marveč
zaradi zastoja v središču mesta, bodo manj godrnjali. Prav tako bodo
takojci zvedeli za kako večjo prometno nesrečo v mestu, ki je
povzročila zmedo med zelenci. Skratka, dobro obveščen potnik bo
tudi boljši potnik...

»S kasetami o napovedih postaj bomo rešili tudi zadrego naših
voznikov, ki morajo potnikom razlagati, kje so in kam naj prestopijo,
da bodo prišli na cilj. Pri tem desto ne znajo niti slovensko in so
zategadelj še večkrat tarča nezadovoljnih potnikov. Kasete pa bodo
nudile informacije v pravilni slovenščini«, so še razložili na Integralu,
kjer se resno navdušujejo nad novostjo.

Od kod zamisel? Pravijo, da je prišla s strani Glasa LjubJjane in
mestnega sveta. Dr. Marjan Rožič je hudo zagret zanjo in nam je
dejal: »To bo spremenilo ambient v mestnih avtobusih in prispevalc
k boljši obveščenosti potnikov.«

Naši občani torej odslej ne bodo več izgubljali časa s praznim
bolščanjem skozi okna, marveč se bodo med vožnjo tudi česa
naučili, predvsem pa kaj zvedeli ali se morda celo razvedrili. Dobili
bomo kulturnejši prevoz. Želimo pa, da obenem z zvočniki dobimo
čimprej tudi bolj gosto mrežo avtobusov, zlasti ob konicah. To skrb
naj bi poslej prevzelo Ijubljansko združeno delo, ki je še najbolj
zainteresirano, da pridejo delavci pravočasno na delo. O tem so
sklepali na nedavnem zboru združenega dela, zbora občin mestne
skupščine ter skupščine zveze komunalnih skupnosti. A to je že
druga^ema.
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